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Protokoll	Styrelsemöte		

		

Datum:		 2015-06-02	
Tid:	 kl.	19.00	
Plats:	 Klubbstugan	

Närvarande:	Annette	Ståhl,	Kerstin	Tillberg,	Ulrika	Hallberg	Lüning,	Lars	Magnuson,	Patrik	
Gunarsson,	Jerker	Linnerborg.	

Anmält	förhinder:	Carin	Segerström,	Christina	Rudén	och	Susanne	Holm.	

	

1. Ordförande	öppnade	mötet.	

2. Dagordningen	godkändes.	

3. Till	protokolljusterare	valdes	Ulrika	Hallberg-Lüning.	

4. Föregående	mötesprotokoll	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	

5. Pukter	från	föregående	möte:	

§ Patrik	redogjorde	för	iZettle	korbetalning	

§ BPH	banans	placering	diskuterades	vidare	och	Patrik	och	Lars	har	haft	möte	
med	Lars	Fäldt	och	visat	var	ev	annan	placering	av	banan	skulle	kunna	
fungera.	Vi	måste	fråga	kommunen	om	vilka	träd	osv	vi	får	fälla.	

§ Gällande	testledar	och	figuratutbildning	så	blir	det	i	höst.	Datum	ej	bokat.	

6. Inkommen	post	lästes	upp.	

7. Kassören	redovisade	för	det	ekonomiska	läget	som	var	bokfört	maj	ut.	Fortsatt	god	ekonomi.	

8. Styrelsen	beslutade	att	bekosta	Ulrikas	kurs	(sommarläger	i	lydnad	som	hålls	på	Nacka).	

9. Styrelsen	beslutade	att	köpa	in	några	fler	utomhusbord	och	bänkar.	Annette	kolla	pris.	

10. Sista	detaljerna	inför	städdagen	den	11/6	spikades.	Container	beställs	av	Jerker,	ställs	vid	
RUS-boden,	klubben	bjuder	på	mat,	grillat.	Annette	hyr	redskap,	grästrimrar	osv.	
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11. Övriga	frågor:	

a)	Vi	behöver	se	över	hur	vårt	tak	på	klubbstugan	är	och	få	in	någon	som	ger	en	offert.	Ulrika	
ber	Anderz	titta	på	taket	tillsammans	med	Lars.	

b)	Patrik	se	över	möjlighet	och	kostnad	för	mobilt	bredband	i	stället	för	det	vi	har	som	
fungerar	dålig.	

12. Nästa	möte,	som	är	det	första	för	hösten,	är	måndagen	den	17/8	kl	19.00.	

13. Ordförande	tackade	alla	för	bra	möte	och	avslutade	det.	

	

	

Protokollförare	 	 	 Justerare	

	

	

Annette	Ståhl	 	 	 	 Ulrika	Hallberg-Lüning	

Ordförande		

	

	

	

	

	


